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Boligudvalget

Til:

Dato:

Indenrigs- og socialministeren

7. maj 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 114

I boligaftalen fra efteråret 2006 indgik beslutning om en fælles almennyttig 

boligportal for præsentation af samtlige almene boliger med henblik på en 

effektiv og billig søgning, opnotering og udlejning af alle almene boliger. 

Ministeren bedes i den forbindelse oplyse:

1. Hvordan boligportalen http://www.danmarkbolig.dk/ markedsføres?

2. Hvor mange besøgt der er pr. måned på http://www.danmarkbolig.dk/ ?

3. Hvor mange hjemmesider, man har kendskab til, der henviser til 

http://www.danmarkbolig.dk/ ?

4. Hvor mange almennyttige boliger, der udlejes via: 

http://www.danmarkbolig.dk/

5. Hvornår ventelisterne kan forventes lagt ind i portalen, så de store 

effektiviseringsgevinster vil kunne indhøstes?

6. Hvor store årlige indtægter boligorganisationerne har på ventelisternes 

opnoteringsgebyrer? Samlet og opdelt på boligorganisation.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anita Knakkergaard (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anita.Knakkergaard@ft.dk og 

til udvalg@ft.dk.
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På udvalgets vegne

Nanna Westerby

formand


